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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig szűkíti még a kormány a körmendi kórházban 
a betegellátást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  Jobbik  és  Vas  megyei  országgyűlési  képviselőként  magam  is  mindig  kiálltam  megyénk
egészségügyi intézményei mellett, így többek között a körmendi kórházért is. Az elmúlt kilenc év
egyik legnagyobb vesztese a magyar egészségügy. A kormány pedig ahelyett, hogy befejezné az
ágazatban végzett ámokfutását és végre építkezésbe, fejlesztésbe kezdene, most egyes sajtóhírek
szerint inkább nagyobb fokozatra kapcsol az egészségügy kurtításában.

Hadd  tegyek  fel  Önnek  egy  kérdést,  Miniszter  Úr!  Milyen  gazdasági  érdekek  húzódnak  meg
amögött, hogy a kormány az elmúlt kilenc évben veszélybe sodorta a magyar egészségügyet és a
magyarok életét? Míg országszerte százmilliárdok mentek el presztízsberuházásokra, valamint az
azokat  körüllengő  korrupcióra,  addig  a  körmendi  kórház  elvesztette  önállóságát  és
osztálybezárásokat  hajtott  végre  ott  a  kormány.  Hadd  említsek  egy  példát  Önnek,  hogy  miért
veszélyes  ez!  A körmendi  szülészet  megszüntetésével  például  egy felsőszölnöki  veszélyeztetett
terhes édesanyának több mint egy órájába telik, amíg településéről mentőautóval a legközelebbi
szülészetre, a szombathelyire szállítják. Ez akár a saját, valamint a baba életét is veszélyeztetheti.

A kórházreformnak csúfolt, nemrég napvilágot látott hírek szerint a kormány újabb karcsúsításokat
tervez  a  körmendi  kórházban,  ami  most  a  sebészetet  érintené.  A Fidesz  a  mostani  választási
kampányban azt ígérte, hogy létszámbővítést hajt végre a kórház sebészeti osztályán. Mennyire van
ez összhangban a most megjelenő elképzelésekkel? Kérem Miniszter Urat, adjon egyenes választ a
körmendi és környékbeli választópolgároknak: becsapták-e őket a választási kampányban, amikor
kapacitásbővítést emlegettek, és igazak-e a hírek, hogy kapacitáscsökkentést kívánnak végrehajtani



Körmenden?

Végezetül egy javaslattal is fordulok Miniszter Úrhoz, miszerint a lehető leghamarabb jöjjön létre
egy  kerekasztal  az  egészségügyi  szakdolgozók,  az  egészségügyi  szakszervezetek  és  a  pártok
bevonásával, ahol a magyar egészségügy jelenlegi és jövőbeli helyzetéről elindulhat egy nyílt vita a
magyar társadalom figyelme mellett.

Várom érdemi válaszát!
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